院長給畢業同學的祝福

NYCU ECE:從晶片到太空,設計未來大架構



各位2025 國立陽明交通大學電機學院 的畢業生、家長與朋友們,大家好!

歡迎各位蒞臨國立陽明交通大學第129 屆、在台復校67屆、合校第五屆電機學院畢 業典禮!今天我們齊聚一堂,不僅是為了慶 祝各位畢業生的輝煌成就,更是為了共同見 證你們這些年來的成長與蛻變。

我是電機學院院長王蒞君。在此,我謹代表全體師長與行政 同仁,向所有畢業生獻上最誠摯的恭賀!社會正熱切地期盼你們 的加入,渴望從你們所學的知識與才能中獲益。一個充滿希望的 未來正在等著你們去開創,我們滿懷期待,迫不及待地想看到你 們將為這個世界帶來的正面影響。

第二,我要向在座各位畢業生的家長與朋友們,表達我們最深切的感謝!我們知道,許多人為了這一刻遠道而來,甚至從國外專程返台,只為親眼見證子女們的成就與榮耀。要從陽明交大電機學院這樣的頂尖學府順利畢業,從來都不是一件容易的事。今天,在場的每一位畢業生,都是因為有各位家長朋友多年來無私的愛與堅定的支持,才能順利走到這個重要的里程碑。感謝你們為這些傑出學子所做的一切!今天,請盡情享受你們的子弟所帶給你們的驕傲。

第三,各位陽明交大電機學院的畢業生們,從此刻起,你們將正式成為NYCU ECE校友會的一員。這個大家庭擁有數萬名來自各行各業、遍布全球的傑出校友。他們不僅是你們的學長姐,更是你們未來道路上不可多得的良師益友。我衷心鼓勵今天的畢業生們,不僅要善用這個強大的網路,更要積極地分享你們在社會中獲得的智慧和經驗,共同壯大陽明交大電機學院校友會這個大家庭。

最後,身為院長,我有三點小提醒要送給各位畢業生:

- 1. 畢業後,請持續自學,永不停止地追求知識。
 - (Being relentless in the pursuit of knowledge)

2. 尋求並珍惜他人對事物的不同看法。

- (Seeking perspective other than yourself and building bridges of mutual understanding)
- 3.善用你們的知識和技能,對個人家庭、社會乃至國家產 生正面的影響。

(Making positive impact on your family, society and country)

2025年所有畢業生們,國立陽明交通大學電機學院(NYCU ECE College)永遠是你們溫暖的家。因此,今天不只是一個 Ending,而是你們與陽明交大電機學院一個嶄新的Start。請記得,這個家永遠為你們敞開,歡迎你們隨時回來看看,分享你們的成就與故事,讓我們的連結永不斷裂。「你們不只是工程師,更是 未來的架構師、規則制定者。準備好了嗎?一起去改善這個世界 吧!」。

再一次,我代表整個陽明交大電機學院,向你們獻上最誠摯的恭賀!

國立陽明交通大學 電機學院院長



福

A Blessing for the Graduates

NYCU ECE: From Chip to Cosmos, Designing the Grand Architecture of the Future



Good morning, everyone! To all the 2025 graduates of the College of Electrical and Computer Engineering at National Yang Ming Chiao Tung University and to all the parents and friends here today!

Welcome to the 129th National Yang Ming Chiao Tung University Commencement, the 67th since its re-establishment in Taiwan, and the 5th for our merged university! We gather today not just to celebrate your magnificent achievements, but to collectively witness your growth and transformation over these years °

I am Dean Li-Chun Wang of the College of Electrical and Computer Engineering. On behalf of all faculty and administrative staff, I extend our most sincere congratulations to all our graduates! Our society eagerly anticipates your contributions, longing to benefit from your knowledge and talents. A future full of promise awaits you to create. We eagerly expect to see the positive impact you will bring to the world \circ

Second, I want to express our deepest gratitude to all the parents and friends of our graduates present here today! We know that many of you have traveled great distances for this moment, some even coming from abroad, just to witness your children's achievements. Earning a degree from a top-tier institution like the College of Electrical and Computer Engineering at Yang Ming Chiao Tung University is not easy. Every graduate here today has reached this important milestone thanks to your years of selfless love and unwavering support. Thank you for everything you have done for these outstanding students! Today, please fully enjoy the pride your children bring to you °

Third, to all the recent graduates of NYCU ECE, from this moment forward, you will officially become members of the NYCU ECE Alumni Association. This extensive family consists of tens of thousands of remarkable alumni from various backgrounds spread across the globe. They are not only your seniors; they are also invaluable mentors and friends on your future journey. I strongly encourage today's graduates not only to leverage this powerful network but also to actively share the wisdom and experience you have gained throughout your growth, thereby strengthening the extended family of the NYCU ECE Alumni Association. \circ

Finally, as Dean, I have three small reminders for all graduates:

- 1.Being relentless in the pursuit of knowledge •
- 2. Seeking perspective other than yourself and building $\,$ bridges of mutual understanding $\,^{\circ}$
- 3. Making positive impact on your family, society and country •

To all 2025 graduates, NYCU ECE College will always be your warm home. Therefore, today is not just an ending; it is a brand-new start for you and NYCU ECE College. Please remember, this home will always be open for you. You are welcome to return anytime, share your achievements and stories, and keep our connection unbroken. You are not just engineers; you are the architects and rule-makers of the future. Are you ready? Let's make the world a better place!

Again, on behalf of the entire NYCU ECE College, I extend my most sincere congratulations!

Li-Chun Wang Dean College of Electrical and Computer Engineering National Yang Ming Chiao Tung University



